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I. GİRİŞ 

 

 

Üniversitemiz “Gelişimde Süreklilik”, “Kalitenin Yaygınlaştırılması ve Toptan Kalite” ilkeleri 

kapsamında ve “İş Birliği ve Katılım” ilkeleri ile eğitcinin Eğitimi kapsamında 9 Şubat 2024 

tarihinde saat 1030’da Teams üzerinden Öğrenci İşleri Ofisi Direktörü Saadet Tunel tarafından 

ders kayıt işlemleri ile ilgili tüm öğretim elemanlarının davet edildiği toplantıda eğitim 

verilmiştir. Toplantı, üniversitemizde ders kayıt işlemlerinin güncel mevzuatımız doğrultsunda 

öğrenci bilgi sisteminin nasıl kullanılacağına yönelik bilgilendirmek amacıyla düzenlenmiştir.  

Toplam 205 katılımcının katılmış olduğu toplantının etkililiğini belirleyebilmek amacıyla 

“Etkinlik Değerlendirme Anketi” uygulanmıştır. Anket Google platfomunda 

https://docs.google.com/forms/d/1fBZ9it1byU1wkdvEeQYSSGucxV7G3VHn01OSJSqJAOc/

edit#responses uygulanmıştır. Soru sayısı 6 olan anket 5’li likert ölçeği kullanılarak ölçüm 

yapılmıştır. Bu kapsamda cevaplar “Kesinlikle katılıyorum”, “Katılıyorum”, “Ne katılıyorum, 

ne katılmıyorum”, “Katılmıyorum”, “Kesinlikle katılmıyorum” seçeneklerinden oluşmuştur. 

Anketin sonuçları Rektör Yardımcısı, Kalite Koordinatörü V. Prof. Dr. Ergül BERBER 

tarafından analiz edilmiş ve rapor haline getirilmiştir. 
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II. SONUÇLAR 

 

 

9 Şubat 2024 tarihinde gerçekleştirilen “Ders Dönem Sonu Raporu Bilgilendirme 

Toplantısı”nın etkililiği değerlendirmek üzere uygulanan ankete 74 kişi katılım göstermiştir.  

 

Anketin birinci sorusu olan “Eğitimi genel olarak faydalı buldum” de katılımcıların sorularına 

verilen cevapları yeterli buluyorum.” Sorusuna katılımcılar %37,8 oranda “Kesinlikle 

katılıyorum”, %54,1 oranda “Katılıyorum”, %5,4 oranda “Ne katılıyorum, ne katılmıyorum”, 

%2,7 oranda “Kesinlikle Katılmıyorum” cevabı vermişlerdir (Şekil 1) 

 

 

 

 

 

 

 

Şekil 1. “Eğitimi genel olarak faydalı buldum.” Memnuniyet grafiği 

 

 

Anketin ikinci sorusu olan “Eğitimin amacına ulaştığını düşünüyorum.” Sorusuna katılımcılar 

%52,7 oranda “Katılıyorum”, %33,8 oranda “Kesinlikle katılıyorum” %12,2 oranda “Ne 

Katılıyorum, ne katılmıyorum”, %1,4 oranda “Katılmıyorum” cevabı vermişlerdir (Şekil 2). 

 

  
Şekil 2. “Eğitimin amacına ulaştığını düşünüyorum.” Memnuniyet grafiği 
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Anketin üçüncü sorusu olan “Eğitimin süresi yeterliydi.” Sorusuna katılımcılar %51,4 oranda 

“Katılıyorum”, %44,6 oranda “Kesinlikle katılıyorum” %2,7 oranda  “Ne katılıyorum, ne 

katılmıyorum”, %1,4 oranda “Katılmıyorum” cevabı vermişlerdir (Şekil 3). 

 

 

 

 

 

 

 

 

Şekil 3. “Eğitiminin süresi yeterliydi.” Memnuniyet grafiği 

 

Anketin dördüncü sorusu olan “Eğitim yapılmak üzere seçilen platform uygundu.” Sorusuna 

katılımcılar %44,6 oranda “Katılıyorum”, %52,7 oranda “Kesinlikle katılıyorum” %1,4 oranda  

“Ne katılıyorum, ne katılmıyorum”, %1,4 oranda “Katılmıyorum” cevabı vermişlerdir (Şekil 

4). 

 

 

 

 

 

 

 

 

Şekil 4. “Eğitim yapılmak üzere seçilen platform uygundu.” Memnuniyet grafiği 
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Anketin beşinci sorusu olan “Eğitimde sunulan materyaller açık, anlaşılır ve yeterliydi.” 

Sorusuna katılımcılar %55,4 oranda “Katılıyorum”, %32,4 oranda “Kesinlikle katılıyorum” 

%9,5 oranda  “Ne katılıyorum, ne katılmıyorum”, %2,7 oranda “Katılmıyorum” cevabı 

vermişlerdir (Şekil 5). 

  

 

 

 

 

 

 

 

Şekil 5. “Eğitimde sunulan materyaller açık, anlaşılır ve yeterliydi.” Memnuniyet grafiği 

 

Anketin altıncı sorusu olan “Eğitimden sonra kendimi ders kaydı işlemleri konusunda daha 

yetkin hissediyorum.” Sorusuna katılımcılar %40,5 oranda “Katılıyorum”, %35,1 oranda 

“Kesinlikle katılıyorum”, %21,5 oranda  “Ne katılıyorum, ne katılmıyorum”, %1,4 oranda 

“Katılmıyorum” ve “Kesinlikle Katılmıyorum” cevabı vermişlerdir (Şekil 6). 

 

 

 

 

 

 

 

 

Şekil 6. “Eğitimden sonra kendimi ders kaydı işlemleri konusunda daha yetkin 

hissediyorum.” Memnuniyet grafiği 
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Anketin yedinci ve son sorusu olan “Eğitime dair olumlu görüşlerinizi maddeler halinde 

yazınız.” Sorusuna katılımcıların verdiği cevaplar Tablo 1’de gösterilmiştir. 

 

Teşekkürler 

Verimli bir toplantı oldu 

Bitirme durumunda ki öğrenciler daha fazla ders alabilmeli 

Uygulamalı örneklerin olması güzeldi. 

Olumlu bir toplantıydı 

Olumlu bir toplantı oldu, teşekkür ederiz. 

Faydalı bir eğitimdi 

Her toplantı saha geliştirilmiş oluyor, önem verildiğini gösteriyor . 

Faydalı bir eğitim oldu teşekkür ederim 

Sorulara yetkin bir şekilde cevap verildi 

Bilgilerinizin tekrarı oldu teşekkür ederiz 

Yeterli idi. Teşekkürler 

Güzel bir egitimdi. 

Yoktur. 

Eğitimi faydalı buldum. 

Emeklerinize sağlık. 

Detaylı bir bilgilendirme toplantısı oldu. 

Çok yararlı bir toplantı oldu. 

Yeterli bilgi verildi 

Tüm sorulara cevap verildi. 

Cok faydali oldu. 

Yeterli ve açıklayıcıydı. 

Sorulara mümkün olduğunca cevap verilmeye çalışıldı. 

Yararlı oldu. Öğrenci ekranı ile ilgili bilgi edindi m. 

Anlasilir, Gorsel olarak destek olmasi guzel bir detaydi 

Ders seçimlerini yaparken alacağumız bir kaynak oldu. 

Eğitim genel olarak yeterliydi yalnızca bir test ekranında ders seçim işlemini birebir görmemiz daha 

fazla fayda sağlayabilirdi. 

akts Sınırı hatırlatması ve 1.85 not ortalaması altında olan öğrencilerin şartlı dersleri alması 

konusundaki hatırlatma faydalı olmuştur. 

Ders seçimi hakkında bilgilerin verildiğini düşünüyorum. Akts, kredi ve öğrenci ders seçimi hakkında 

bilgilendirmeler yararlı olmuştur 

Bazı soru işaretlerini gideren ve önemli hatırlatmaların yapıldığı faydalı bir toplandıydı. 

Ders kaydı ile öğrenci ve danışman uygulaması örnek bir uygulama yapılabilseydi iyi olacaktı. Ancak 

bunun bir sonraki toplantıda yapılabileceği söylendi. Sunum gayet güzeldi. 

Yeterli bir eğitim. 

Soru cevaplamaya yönelik güzel bir etkinlik oldu 

Olumluydu, denemeler yapılabilirdi 

Bu tür toplantılar ele alınan konuları bütünüyle halledemese de birer ihtiyat edimi olarak bunların 

yararlı olduğunu düşünüyorum. 

Bilgi aldım 

Açık ve anlaşılır anlatım için çok teşekkür ederim 

Eğitim yeterliydi 
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Görsel örneklerin kullanılacağı bir sunumla ilk kez danışmanlık yapan Hocalarımıza daha anlaşılır bir 

sunum hazırlanabilir. 

Ayrıca bu tarz bir sunumun videosu ya da hazırlanacak bir bilgilendirme videosu sisteme yüklenirse 

sorun yaşayanlar ya da ilk kez ders kayıt onayı yapacak hocalarımız faydalanabilirler. Sunum için 

teşekkür ederim. 

Kayitlarin baslamasindan once bilgilerin tekrarini faydali buldum. 

Tüm öğretim elemanları için aynı eğitimin her dönem başında yapılmasının yararlı olacağını 

düşünüyorum. 

öğrenci kalitesinin yükseltilmesi için sınavla öğrenci alınmalıdır . 

 

 

III. SONUÇ ve DEĞERLENDİRME 

 

 

2 Şubat 2024 tarihinde düzenlenen ders kayıt işlemleri eğitiminin izlenmesi amacıyla uygulana 

toplam 74 kişi katılım göstermiştir. Ankete katılım gösterenler birinci soruda %84,2 ortalama 

memnuniyet, ikinci soruda %83,41 ortalama memnuniyet, üçüncü soruda %87,9 ortalama 

memnuniyet, dördüncü soruda %88,16 ortalama memnuniyet, beşinci soruda %83,5 ortalama 

memnuniyet, altıncı soruda ise %81,3 ortalama memnuniyet göstermiştir. Anketin genel 

ortalaması değerlendirildiğinde ise düzenlenen etkinlikten ortalama %84,2 memnuniyet olduğu 

ölçülmüş olup, düzenlenen etkinliğin katılımcılar için etkili olduğu değerlendirilmiştir (Tablo 

2).  

 

 

Tablo 2. Anket Ağırlıklı Genel Ortalama Tablosu  

Soru 
Kesinlikle 

Katılıyorum 
Katılıyorum 

Ne katılıyorum, 

ne katılmıyorum 
Katılmıyorum 

Kesinlikle 

katılmıyorum 
Ortalama 

1 189 216,4 10,2 5,4 0 84,2 

2 169 210,8 36,6 2,8 0 83,84 

3 223 205,6 8,1 2,8 0 87,9 

4 223 210,8 4,2 2,8 0 88,16 

5 162 221,6 28,5 5,4 0 83,5 

6 175,5 162 64,8 2,8 1,4 81,3 

Ortalama 84,82 

 


